
RAPORT DE ACTIVITATE — 01.01-31.12.2021 

Marius Iosif Todoran — Consilier local USR PLUS Floresti, Cluj 

Subsemnatul, Marius Iosif Todoran, consilier local ales în cadrul Consiliului local Floresti, jud. Cluj, 
în urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020,  

în temeiul art. 225 alin (2) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia 

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv 
vicepreşedinţii consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, 
care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-
teritoriale” 

prezint următorul  

 

RAPORT DE ACTIVITATE  

pentru perioada 1 Ianuarie — 31 Decembrie 2021 
MARIUS IOSIF TODORAN — consilier local USR PLUS Floresti 

I. ROLURI ASUMATE ÎN COMISIILE DE SPECIALITATE ȘI ALTE COMISII CONSTITUITE LA 

NIVELUL CONSILIULUI LOCAL FLORESTI, JUD. CLUJ 

 

Comisia de specialitate, alte comisii Rol 

Comisia pentru activitati economice și agricultură Membru 

Comisia pt activitati de amenajarea teritoriului, urbanism, 
protectia mediului si turism 

Membru 

 

II. ACTIVITATEA DIN CADRUL ȘEDINȚELOR DE CONSILIU LOCAL  

(ședințe ordinare, extraordinare, ședințe ale comisiilor) 

II.1  Raport cantitativ  

 

Ședințe CLF* 
organizate 

Ședințe CLF la 
care am 
participat 

Proiecte de 
hotărâri pe care 
le-am inițiat 

Amendamente 
propuse/ 
aprobate 

Intervenții 
avute în plenul 
CLF 

Ședințe ale 
comisiilor de 
specialitate 
organizate 

Ședințe ale comisiilor 
de specialitate la care 
am participat 

21 21 2 2/0 21 39 39 

*CLF- Consiliul local Floresti 
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II.2  Detalii activități  

 

a) Proiecte de hotărâri analizate și votate:  223 
➢ Împreună cu colegii consilieri din grupul Alianței USR PLUS am analizat și dezbătut 

înainte de fiecare ședință toate proiectele de hotărâri supuse aprobării CLF în 
perioada raportată. 
 

b) Proiect de hotarare de consiliu local initiat : 2 

 Proiect de completare a conditiilor de autorizare a noilor constructii comerciale, 
sau de locuinte colective cu masuri de accesibilizare a cladirilor pentru facilitarea 
accesului persoanelor cu dizabilitati in UAT Floresti. Proiectul a fost respins la vot 
in sedinta de CL din data de 25.03.2021 

 Proiect privind aprobarea participarii UAT Floresti la Programul privind reducerea 
emisiilor de gaze cu efect de sera in transporturi, prin promovarea infrastructurii 
pentru vehiculele de transport rutier nepoluante din punct de vedere energetic: 
Statii de reincarcare pentru vehicule electrice in localitati. Proiectul a fost 
promovat impreuna cu colegii din grupul de consilieri USRPLUS din consiliul local 
Floresti. Proiectul a fost respins la vot in sedinta de CL din data de 16.12.2021.  

  
c) Amendamente depuse  în cadrul ședințelor Comisiilor Consiliului Local 
➢ Amendamente propuse la Proiectul de hotarare privind aprobarea 

regulamentului local al Comunei Floresti de implicare a publicului  in elaborarea 
sau revizuirea planurilor de amenajare a teritoriului  si de urbanism (sedinta CLF 
din 29.07.2021) 

➢ Amendament propus la Proiectul de hotarare pentru desemnarea unui 
reprezentant al CL in comisia de evaluare a candidatilor pentru postul de Director 
si director adjunc in unitatile de invatamant din Floresti. (sedinta CLF din 
10.11.2021)   

 
d) Intervenții avute în plenul Consiliul Local 
➢ Solicitarea catre Primar pentru a programa in regim de urgenta o interventie de 

amenajare a strazii Prof Valer Margineanu, strada tocmai preluata in domeniul 
public al UAT Floresti in respectiva sedinta. Aceasta solicitare a fost formulata la 
rugamintea unui locatar din zona( sedinta CLF din 26.02.2021) 

➢ Am prezentat faptul ca orasul Cluj Napoca a aderat la pactul oraselor verzi si a 
agreat sustinerea unui studiu pentru protejarea intregii zone Hoia. Am solicitat 
ca si administratia locala Floresti sa acorde atentie problemelor de mediu si sa se 
alipeasca actiunilor deja demarate de Cluj Napoca pentru a putea promova o 
politica comuna si coerenta de protejare a mediului din zona Metropolitana Cluj. 
( sedinta CLF din 25.03.2021) 

➢ Am atras atentia asupra modului de exprimare al votului grupului de consilieri 
USRPLUS pe proiectele de urbanism votate in sedinta. Am sesizat faptul ca 
informarea cetatenilor in legatura cu noile proiecte imobiliare supuse votului in 
CL este deficitara. Acest process de informare este apanajul Biroului de urbanism 
aflat in subordinea primarului, asa cum este specificat in L 350/2001 si Ordinului 
MDR 2701/2010. Imbunatatirea procesului de informare a pupulatiei trebuie 
realizata urgent. (sedinta CLF din 20.05.2021) 



RAPORT DE ACTIVITATE — 01.01-31.12.2021 

Marius Iosif Todoran — Consilier local USR PLUS Floresti, Cluj 

➢ Am formulat pozitionarea grupului de consilieri USRPLUS pe subiectul Acoperirii 
pierderilor de exploatare ale CTP Cluj Napoca din bugetul local Floresti, subiect 
ce a fost votat in sedinta de consiliu. (sedinta CLF din 07.06.2021) 

➢ Am prezentat Consiliului Local Floresti si Primarului decizia ICCJ din data de 
28.06.2021 care prevede modul in care administratia publica locala este obligata 
sa respecte L 52/2003 si OG 2701/2010 privitor la modul de informare si 
consultare a populatiei in legatura cu documentatiile de urbanism ce sunt supuse 
votului din CL.Am reiterat nevoia ca rigorile acestor reglementari legale si 
deciziile ICCJ sa fie respectate de aparatul din subordinea Primarului.(sedinta CLF 
din 30.06.2021) 

➢ Am prezentat consiliului local solicitarile locuitorilor de pe strada Hagaului din 
Floresti, solicitari primite in cadrul unei audiente in teren pe care am organizat-o 
la cererea acestor cetateni. Am solicitat Primarului sa incerce sa identifice o 
solutie la problemele semnalate(sedinta CLF din 30.06.2021) 

➢ Am ridicat problema conditiilor restrictive impuse prin proiectul de HCL privind 
acordarea unui ajutor financiar familiilor pentru plata serviciilor educationale 
prestate de o unitate de educatie timpurie anteprescolara si a indemnizatiei 
destinata pentru cresterea  nepotului/nepotilor. Desi am votat favorabil pentru 
acest proiect am atras atentia asupra faptului ca exista o probabilitate ridicata ca 
aplicarea acestuia sa fie foarte limitata. In sedinta din luna August aceste temeri 
mi-au fost confirmate prin faptul ca la sedinta au venit un grup numeros de 
parinti care reclamau exact aceleasi aspecte semnalate si de mine.(sedinta CLF 
din 29.07.2021) 

➢ Am ridicat problema legalitatii votarii unui proiect de PUZ pentru un proiect care 
vine sa transforme o zona verde in zona construita. Am argumentat in baza 
L24/2007 si am solicitat CL respingerea acestui proiect in baza prevederilor 
legale.(sedinta CLF din 29.07.2021) 

➢ Am pus in dezbatere necesitate si efectele unor proiecte de HCL care vizau 
preluarea in domeniul public si intabularea unor terenuri cu destiantie de drum 
in zona Dealul de Jos. Problema semnalata a fost aceea ca prin preluarea si 
reglementarea juridica a acestor parcele de teren se deblocheaza accesul si 
dezvoltarea urbanistica in zona respectiva, in conditiile in care PUG nu este 
finalizat iar in zona situatia infrastructurii este dramatica atat pentru locuitorii de 
pe teritoriul UAT Floresti cat si pentru locuitorii din Cartieul Grigorescu din Cluj 
Napoca.(sedinta CLF din 30.09.2021) 

➢ Am supus atentiei plenului consiliului local erorile identificate in documentatia 
DALI pentru Modernizarea Str Eroilor, Floresti, erori care aveau un impact 
bugetar de circa 2 milioane lei. In urma acestei interventii proiectul a fost retras 
de pe ordinea de zi a sedintei si a fost repus in atentia CL in sedinta din 
28.10.2021, in forma corecta. (sedinta CLF din 25.10.2021) 

➢ Am atras atentia asupra costurilor exagerat de mari supuse votului CL pentru 
proiectele de cresterea eficientei energetice pentru institutiile publice(politie, 
invatamant) din Floresti. Am supus dezbaterii consiliului detalii de costuri si 
tehnice ale acestor proiecte pentru a atrage atentia asupra judiciozitatii cheltuirii 
banilor publici de alocat din bugetul local si din bugetul national. (sedinta CLF din 
15.11.2021) 

➢ Am atras atentia consiliului local asupra inadvertentelor de ordin tehnic si 
urbanistic prezentate de un PHCL pt documentatie PUZ din Str. Porii fn. Am 
solicitat respingerea proiectului si am reiterat necesitatea executivului de a 
finaliza PUG Floresti, aflat inca in lucru. (sedinta CLF din 25.11.2021) 
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➢ Am ridicat problema necesitatii prezentarii unei politici publice pe tema stabilirii 
nivelului taxelor si impozitelor locale, politica ce trebuie sa fie prezentata de 
executivul local, astfel incat evolutia anuala a nivelului de taxare sa se incadreze 
intr-o logica si o politica predictibila si asumata de administratia locala. (sedinta 
CLF din 16.12.2021) 

   
 

III. AUDIENTE ȘI VIZITE PE TEREN 
● Audienta pe teren- Strada Valea Garbaului la solicitarea unui cetatean care dorea sa 

discute despre situatia trotuarelor in zona, lipsa mijloacelor de transport si lipsa 
institutiilor de invatamant. In urma audientei am formulat adrese catre Primarie si CTP 
pentru a solicita identificarea solutiilor pentru introducerea mijloacelor de transport pe 
Valea Garbaului.(Februarie 2021)  

● Vizita pe Valea Garbaului nr 52-58- la solicitarea unor cetateni din zona, speriati de 
alunecarile de teren generate de dezvoltarea a 2 proiecte imobiliare, am mers la adresa 
si am avut intalniri cu reprezentantii dezvoltatorilor pentru a afla care este stadiul de 
rezolvare a problemei generate de lucrari si in ce masura s-au asigurat de reducerea 
pericolului pentru cladirile si locuitorii din amonte, precum si de masurile luate pentru a 
repara zona afectata.(februarie 2021) 

● Organizare eveniment on line pentru consultarea florestenilor pe tema PUZ pentru 
construirea unei Sali de sport cu tribune de 180 de locuri si a unui bazin de inot didactic, 
precum si amenajare spatii verzi si de agrement str. Carpati 10  

● Birou on-line pentru audiente cetateni- a fost lansat in data de 30 Martie 2021 Datorita 
situatiei pendemice si a numarului mare de persoane care s-au aratat interesate sa 
interactioneze cu consilierii locali USRPLUS am decis deschiderea unui „Birou de audiente 
on line”pentru ca cetatenii din floresti sa aiba o cat mai facila metoda de accesare a 
consilierilor locali USRPLUS. Am primit pe aceasta cale zece solicitari de audiente, carora 
consilierii USRPLUS le-au dat curs. 

● Audienta in teren cu locuitorii de pe strada Hagaului 
● Audienta CL Floresti cu reprezentantul Federatiei Asociatiilor de Proprietari din 

Floresti.  
● Organizare eveniment on line pentru consultarea florestenilor pe tema proiectelor de 

urbanism ce urmau sa fie votate in sedinta de CL din luna Mai 2021. Consultarea a avut 
loc in mediul on line si au participat peste 30 de cetateni din zona Str. Abatorului si str. 
Tineretului. 

● Organizare eveniment on line pentru consultarea florestenilor pe tema proiectului de 
HCL care prevede ca UAT Floresti sa acopere pierderile viitoare ale CTP pentru rutele 
din Floresti in intervalul 2021-2027.(luna Iunie 2021) 

● La solicitarea unor cetateni din zona Str Razoare am sesizat Institutia Primarului pentru 
a interveni in zona la platforma ilegala de depozitare a unor deseuri. 

● „De vorba cu florestenii” au fost organizate 2 astfel de evenimente in Floresti in strada 
Valea Garbaului si in Strada Somesului, unde impreuna cu consilieri judeteni si 
parlamentari USRPLUS am invitat florestenii la discutii despre problemele administrative 
din aceste zone.(luna Septembrie 2021) 

● Audiente on line si telefonice individuale cu persoane care au solicitat acest lucru. 
Datorita numarului mare de persoane care s-au aratat interesate sa interactioneze cu 
consilierii locali USRPLUS am decis ulterior deschiderea unui „Birou de audiente on 
line”pentru ca cetatenii din floresti sa aiba o cat mai facila metoda de accesare a 
consilierilor locali USRPLUS. 
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IV. COMUNICARE SI TRANSPARENTA IN ACTIVITATEA DE CONSILIER    
 

 Inca de la inceperea mandatului am promis ca voi depune toate eforturile pentru a avea 
o comunicare si o cat mai completa informare a cetatenilor din Floresti in legatura cu 
tot ce tine de activitatea mea ca si consilier local. Acest demers a fost unul constant in 
special prin pagina publica de facebook. 

 In toate amendamentele, interventiile si actiunile intreprinse am militat pentru un grad 
cat mai ridicat de transparentizare a activitatilor organelor legislative ale administratiei 
publice locale Floresti, motiv pentru care am solicitat ca sedintele comisiilor de 
specialitate ale consiliului local Floresti sa fie transmise live pe facebook pentru a putea 
oferi informatii prezentate in context, tuturor florestenilor.   

  
Marius Iosif Todoran  
Consilier local Floresti 
USR PLUS Floresti 


